
                                                                                                                                      

Mo�on solceller på kommunala fas�gheter. 

 

Vi Sverigedemokrater ser et ökat inköp av solceller på våra kommunala 
fas�gheter utan at en grundlig analys görs innan. För at ge styrelser och 
nämnder en bätre koll har vi skrivit 3 punkter som hjälp �ll beslut, om solceller 
som en energikälla för med sig en besparing för den fas�gheten i frågan.  

 

- At det finns kostnadseffek�vt underlag som beskriver at 
dri�kostnaderna och underhåll är betalda inom 10 år användning.  

- At barnkonven�onen väger mycket tungt, at söka minst 4 led bakåt i 
�llverkning av solceller för at undvika barnarbete. 

- At, ifall det finns överskotsel från solceller ska det tas �llvara på et 
kostnadseffek�vt sät.  

 

 

Vi ger deta uppdrag �ll kommunstaben at utreda. 

- At alla atsatser infaller innan inköp av solceller sker. 
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